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Raadsplein besluitvormend 
 
Vergadering d.d. 13 maart 2017 
Locatie Raadzaal 
Aanvang 19.30 
Eindtijd 20.15 
Voorzitter Drs. H.J. Meijer 
Griffier/secretaris Drs. A.B.M. ten Have 
 
Aanwezige leden Baal, Koen van, Boer, Jan Wietse de, Bruggen, Claudia van, 

Bruggenkamp, Silvia, Campen, Thom van, Cetin, Ohran, 
Dam, Oswald van, Dogger, William, Drost, Sandra, Elfers, 
Leo, Elshof - Rook, Jolien, Futselaar, Frank, Geerling, 
Brammert, Harten, Michiel van, Kooij, Gerrit van der, 
Looijenga, Job, Meijerink, Eefke, Mulder, Reinier, Mussche, 
Frankwin, Oldengarm, Mark, Paauw, Sonja, Paus, Remko de, 
Prakke, Hans, Rijke, Patrick, Rots, Gerdien, Schippers, Henk, 
Slijkhuis, Jan, Sluijer, Bert, Veen, Martijn van der, Vilsteren, 
Harold van, Vries, Johannes de, Wijnen, Hans, Willegers, 
Johran, Willigen, Michiel van, Wolthof, Patty 

Afwezige leden Vegte - Poot, Aly van der, Yildirim, Cemal 
  
 

1. Mededelingen  
-Bericht van verhindering van mevr. Van der Vegte. 
-Dhr Dogger, fractievoorzitter Swollwacht, meldt namens dhr Yildirim dat deze met 
onmiddellijke ingang ontslag neemt als raadslid. Dit naar aanleiding van de ophef, die is 
ontstaan over zijn berichtgeving met betrekking tot de relatie Turkije-Nederland. 
-Ingesproken wordt door de heer Schrijver namens het actiecomite Hoog over IJssel over 
de uitbreiding van vliegveld Lelystad en de consequenties hiervan voor het Vechtdal en 
Zwolle. 
De bijdrage kan betrokken worden bij de behandeling van de motie, vreemd aan de orde 
van de dag, over hetzelfde onderwerp. 
-Ook wordt ingesproken door de heer Van Beers van de JOVD over cameratoezicht bij de 
proef met parkeren in Hanzeland. 
En hiervoor geldt dat de bijdrage betrokken kan worden bij de mondelinge vragen, die later 
in de vergadering gesteld gaan worden over hetzelfde onderwerp.  

2. Vaststelling agenda  
Met de voorgestelde agenda wordt ingestemd.  

3. Bekrachtiging geheimhouding  
Geheimhouding wordt bekrachtigd op de vertrouwelijke bijlage 3 van de informatienota 
Stand van zaken grondvoorraadbeleid en op de vertrouwelijke memo van het college d.d. 
28-02-2017  

4. Mondelinge vragen te stellen door raadsleden  
-Vragen van D66 over cameratoezicht op parkeren in Hanzeland. 
Wethouder Van As benadrukt dat het niet gaat om toezicht maar om observatie en dat 
voor een korte periode. Het gaat om de oude situatie te kunnen vergelijken met de nieuwe 
situatie. Er zullen geen scherpe opnames worden gemaakt, zodat kentekens en gezichten 
niet herkenbaar in beeld komen. Dit gebeurt vaker en er is geen ander middel dan het met 
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dure menskracht te doen. 
Er is nu geen sprake van een verkeersonveilige situatie maar dit moet zo blijven. Vandaar 
het cameratoezicht om dit te volgen.  
De functionaris bescherming gegevens is betrokken bij dit voorstel en de vragen, behorend 
bij het privacy-impact-assessment, zijn hierbij langs gelopen. 
-Vragen van D66 over de schade aan voormalige Statenzaal in de Diezerstraat. 
Wethouder De Heer merkt op dat er uitvoerig en breed onderzoek in het verleden is 
uitgevoerd. En dat onderzoek is getoetst door de Welstandscommissie en de Rijksdienst 
voor de Monumentenzorg. Dat er een blinde muur gebouwd zou worden, was bekend en 
uiteraard levert dat minder lichttoetreding op. 
Om schade te voorkomen is een extra fundering aangebracht, is anders gesloopt en zijn er 
veel foto's gemaakt. Er is sprake van oude en reeds bekende scheuren en van nieuwe 
scheuren. Alles wordt goed in de gaten gehouden en vastgelegd. Nadat de bouw klaar is 
worden de scheuren gerepareerd en wordt gekeken naar eventueel kostenverhaal. 
-Vragen van de VVD over het terassenbeleid. 
Wethouder De Heer antwoordt dat er vorig jaar, samen met (horeca)ondernemers, een 
nieuwe beleidsregel over terrassen is opgesteld. Het klopt dat daarin is vastgelegd dat er 
tijdens de markt(opbouw) geen terrassen mogelijk zijn en dat op de andere dagen 's 
avonds de terrassen opgeruimd moeten worden. Dit laatste heeft vooral te maken met 
schoonmaak. Ook het college heeft signalen ontvangen van ondernemers dat dat tot veel 
extra werk leidt en de vraag of dat niet anders kan. Het college is bereid hier naar te kijken 
en gaat onderzoeken wat hiervan de consequenties zijn. De resultaten van dit onderzoek 
zullen over ca 4 weken aan de raad worden gemeld. 
-Vragen van GroenLinks over het stadsgesprek energiemix en verkenning windenergie. 
Wethouder Van As zegt dat op 20 maart in het overleg met de fractievoorzitters een notitie 
wordt voorgelegd hoe het stadsgesprek wordt vorm gegeven en hoe de besluitvorming 
daarover en over de verkenning windenergie Voorst plaats zal vinden. Daarna zullen ook 
de initiatiefnemers worden geïnformeerd. 
-Vragen van het CDA over het winkelgebied Dieze-centrum. 
Wethouder De Heer antwoordt dat hij een gesprek heeft gehad met de betrokken 
winkeliersvereniging. Hij heeft de zorgen en klachten over de openbare ruimte, parkeren, 
toezicht etc. aangehoord maar ook aangegeven dat deze niet zomaar in een keer kunnen 
worden opgelost. Er is een meerjarenaanpak nodig. Het onderhavige gebied is zeker in 
beeld bij de gemeente en er is afgesproken om samen een plan op te stellen. De 
gemeente faciliteert dit graag. Een weerslag van het gesprek en de gemaakte afspraken 
en het vervolg zal de wethouder vastleggen in een informatienota, die over ca twee weken 
aan de raad zal worden aangeboden. 

5. Ingekomen stukken  
De fractie van GroenLinks stelt voor de informatienota over stand van zaken 
grondvoorraadbeleid te agenderen voor een debatronde, in samenhang met de komende 
MPV. De raad stemt hiermee in. 
Voor het overige wordt de lijst ingekomen stukken, inclusief de voorgestelde wijze van 
afdoening, vastgesteld. 

6. A-onderwerpen  
7. Naar een inclusieve arbeidsmarkt  

-Motie 7-1 van SP en GroenLinks over voorkomen van verdringing. 
Tegen deze motie stemmen de fracties van PvdA, VVD, ChristenUnie en D66, de overige 
fracties stemmen voor. De motie is verworpen. 
-Motie 7-2 van SP en GroenLinks over werkervaringsplekken in een goed perspectief. 
Tegen deze motie stemmen de fracties van PvdA, VVD, ChristenUnie en D66, de overige 
fracties stemmen voor. De motie is verworpen. 
-Motie 7-3 van de VVD over werkgeversinstrumenten is ingetrokken. 
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-De fractie van de SP stemt vervolgens tegen het voorstel, de overige fracties stemmen 
voor. Het voorstel is aangenomen. 

8. Aanvullende ondersteuningsmaatregelen mantelzorg  
Met algemene stemmen aangenomen. 

9. Kredietaanvraag voor vervolg uitvoeringsproject Kraanbolwerk in kader van kansen in 
projecten programma gebiedsontwikkeling IJssel-Vechtdelta  
Met algemene stemmen aangenomen. 

10. Shelter City Zwolle  
Met algemene stemmen aangenomen.  

11. Voorbereidingsbesluit Krekenbuurt  
Met algemene stemmen aangenomen. 

12. Vaststelling bestemmingsplan Buitengebied, Brinkhoekweg 55-55a  
Met algemene stemmen aangenomen.  

13. Moties Vreemd aan de orde van de dag  
-Motie 13-1 van D66, Swollwacht en VVD over leerkrachten en andere profs goed getraind 
op signalering kindermishandeling. 
Met algemene stemmen aangenomen. 
-Motie 13-2 van D66, ChristenUnie en CDA over vlieghoogte vliegtuigen luchthaven 
Lelystad boven Zwolle. 
Met algemene stemmen aangenomen.  

14. Sluiting  
De voorzitter sluit de vergadering om 20.35 uur.  
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